
M23- 153

overweegt dat:

- het Schone Lucht Akkoord (SLA) ter advisering aan het college behandeld is in de
commissievergadering van 11 oktober jongstleden;

- het college voornemens is om Hilversum aan te melden voor deelname aan het SLA of dit al gedaan
heeft,

stelt aan de hand van de door het college aangeboden stukken vast dat:

- bijna het hele actieplan bestaat uit bestaand beleid: niks nieuws, we doen het al;

- veel maatregelen in het SLA van het Rijk moeten komen dus dat gebeurt sowieso, of we nu meedoen
of niet;

- de economische impact van het (alles) uitvoeren van de SLA niet is onderzocht. Er is niet gesproken
met Hilversumse werkgevers over de gevolgen,

is van mening dat:

- het onvoorzichtig is dit akkoord te ondertekenen zonder de economische impact ervan te
onderzoeken: ook hier hoort participatie een rol te spelen, zoals met ondernemers;

- dit in tegenstelling tot wat het college aanneemt naar ons vermoeden wel degelijk geld en capaciteit
gaat kosten, in tijden waar de organisatie al flink onder druk staat;

- een akkoord ondertekenen met als onderbouwing alleen maar staand beleid zinloos is,

concludeert dat:

- de lucht in Hilversum niets schoner wordt door het ondertekenen van dit akkoord en het derhalve
symbolisch is maar wel geld kost en verplichtingen oplevert,

draagt het college op:

- niet deel te nemen aan het Schone Lucht Akkoord, of onze deelname stop te zetten indien het briefje
al gestuurd is,

- na het vaststellen van de omgevingsvisie bij het uitwerken van de gebiedsplannen streefwaarden over
schone lucht per gebied op te nemen

en gaat over tot de orde van de dag.

Hidde nema
rsum

VADO: Schone of Gebakken Lucht Akkoord?

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen dd. 8 november 2023,

Jacobine van Dijk Carolien Jansson / t4- k.
Hilversum
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